
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 11 mei 2021

Onderwerp Presentatie ROVA over mogelijkheden grondstoffenbeleid
Voorzitter J. Mones-Kassies Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

H. van Teijlingen
J.P. Slootweg
J.H. Bruursema
A.K. Schoenmaker
G.J. Ballast
J. Puper
A.R. Oosterhuis

Externen
Mevrouw M. Mann en de heer A. Klein (beiden werkzaam bij ROVA)

Toelichting
Op 28 april 2020 heeft het college – ondersteund door een evaluatiepresentatie van ROVA – verschillende 
scenario’s aan u voorgelegd voor een nieuw grondstoffenbeleid. Op basis van de gegeven informatie heeft u 
een aantal vragen gesteld. Deze vragen zijn op 24 juni 2020 beantwoord tijdens een extra politieke avond. 
Tijdens dezelfde avond bleek dat er nog een aantal vragen bestaan over de mogelijkheid voor nascheiding in 
plaats van bronscheiding.

Conclusie voorzitter
Het onderwerp is in voldoende mate behandeld. 

Toezeggingen
Geen

Aantekeningen
- Er wordt een presentatie gegeven door mevrouw Mann en de heer Klein. Hierna beantwoorden zij diverse 
vragen van raads- en burgerleden. 
- De heer Puper verwacht nog steeds een presentatie te ontvangen van Omrin over nascheiding. Na een 
korte rondvraag blijkt dat de meeste partijen hier echter geen behoefte (meer) aan hebben. De voorzitter 
merkt daarbij op dat het de heer Puper vrij staat een agendavoorstel in te dienen bij de agendacommissie. 
- Een aantal partijen geeft aan de in de memo vermelde vragen nog niet te willen beantwoorden, voordat de 
samenleving haar inbreng heeft gegeven. 
- Wethouder Doeven geeft aan dat (nog niet beantwoorde) vragen ook na deze informatieronde schriftelijk 
gesteld kunnen worden. 
- De voorzitter constateert aan het eind van de informatieronde dat er wisselende reacties zijn gegeven op 
de vraag over het willen behalen van de VANG-doelstellingen. Verder geeft zij aan dat er overeenstemming 
is over het vergroten van de bewustwording m.b.t. het belang van afvalscheiding. In dat kader is het 
aanstellen van een afvalcoach als idee geopperd. 
- Op 16 juni zal de grondstoffenmarkt plaatsvinden, waarbij inwoners geconsulteerd worden en ideeën 
kunnen aandragen. De opbrengst zal meegenomen worden in de vormgeving van het grondstoffenplan dat 
aan het eind van 2021 aan de raad ter besluitvorming voorgelegd zal worden. Dit geldt eveneens voor de 
input die is gegeven tijdens deze informatieronde en die van 13 april j.l.  

Onderwerp Voorstel vaststellen RES 1.0
Voorzitter J. Mones-Kassies Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen



Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

H.  van Teijlingen
R. Masselink-Den Hollander
J.H. Bruursema
G. Kiers
J.A.G. van der Weyde
C. Dollekamp
A.R. Oosterhuis

Insprekers
Geen

Toelichting
De RES 1.0 moet op 1 juli 2021 ingediend worden bij het Nationaal Programma RES. Een goed 
participatietraject is nu met de geldende COVID-19 maatregelen niet mogelijk. Voorgesteld wordt dat 
Westerveld in de RES 1.0 net als in de Concept RES een ambitie van 75.000 MWh aanlevert, met een 
verdeling van 47.000 MWh zon op dak en 28.000 MWh techniekneutraal op land. Verder geven we aan waar 
we op dit moment staan en zijn we open waar we naar toe gaan met een procesbeschrijving. De basis van 
een goed gesprek met de samenleving kan namelijk alleen maar zorgen voor een goede voortgang. De 
uitkomsten van het participatietraject en de verdere stappen die gezet zijn worden meegenomen in de RES 
2.0

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat als hamerstuk door naar de besluitvormende PaW van 1 juni 2021. Indien de VVD-fractie 
daadwerkelijk besluit een amendement in te dienen, zal aan het begin van de vergadering worden verzocht 
om het voorstel alsnog als bespreekstuk te agenderen. 

Toezeggingen
Wethouder Smidt zegt toe het door Progressief Westerveld geopperde idee om extra opwekcapaciteit aan 
te bieden in ruil voor het stopzetten van de gaswinning in Westerveld in te brengen tijdens het 
eerstvolgende overleg met het ministerie van Economische Zaken en Klimaat. 

Aantekeningen
- Mevrouw Masselink geeft namens haar fractie aan moeite te hebben met passages, waarin melding wordt 
gemaakt van de juridische afdwingbaarheid om collectieve warmtesystemen aan te leggen en 
doorzettingsmacht om ‘iedereen in de juiste stand te krijgen’. Zij overweegt dan ook een amendement op 
dit punt in te dienen. 

Onderwerp Voorstel Energietransitie in het Westerveldse landschap
Voorzitter J. Mones-Kassies Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
Progressief Westerveld
VVD
Gemeentebelangen
DSW
CDA
PvdA
D66

H. van Teijlingen
R. Masselink-Den Hollander
J.H. Bruursema
G. Kiers
J.A.G. van der Weyde
C. Dollekamp
A.R. Oosterhuis

Insprekers
Geen

Toelichting
Na het vaststellen van de Concept RES is in samenwerking met Het Oversticht, Natuur en milieufederatie 
Drenthe, het waterschap, LTO en terrein beherende organisaties in kaart gebracht waar in het Westerveldse 
landschap de landschappelijke impact van grootschalige hernieuwbare energie het minst hoog is en waar dit 
het minst strijdig is met andere (ruimtelijke) belangen. Geadviseerd wordt het rapport ‘Energietransitie in 
het Westerveldse landschap’ als richtinggevend kader te gebruiken voor het participatietraject met de 



samenleving. Hierbij biedt het draaiboek participatie RES een handvat. Tot slot wordt geadviseerd om de 
Wet Voorkeursrecht Gemeenten niet toe te passen.

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat als hamerstuk door naar de besluitvormende PaW van 1 juni 2021. 
 
Toezeggingen
Wethouder Doeven zegt toe om ieder kwartaal een overzicht met voortgang van de werkzaamheden naar 
de raad te zenden. 

Aantekeningen
- De fracties van PW en D66 pleiten ervoor om de RES als onderwerp periodiek te agenderen. Zij kunnen dit 
middels een agendavoorstel tijdens een vergadering van de agendacommissie inbrengen. 
- Verder pleit een aantal partijen voor het instellen van zogeheten burgerplatforms. De wethouder geeft aan 
dit punt mee te nemen in zijn eerstvolgende overleg met de Energie Coöperatie Westerveld. 

Onderwerp Rondvraag DSW – bloemrijke bermen (mevrouw Kiers)
Voorzitter J. Mones-Kassies Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen

Aantekeningen
De rondvraag is in voldoende mate behandeld. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 1 juni 2021

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


